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Protokół Nr III/ 2010 

z  III sesji Rady Gminy Nowa Słupia 
   odbytej w dniu 31 grudnia 2010 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Nowej Słupi 
w godz. 10.30- 12.05 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na 15 ogółem. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
W obradach brali udział równieŜ sołtysi gminy Nowa Słupia.  
Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Nadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Pan Wiesław Jerzy Gałka – Wójt Gminy Nowa Słupia, 
2. Pani Izabela Dziewięcka – Sekretarz Gminy Nowa Słupia, 
3. Pani Marzanna Jop – Skarbnik Gminy Nowa Słupia, 
4. Pani Agnieszka Lewandowska – Kierownik Zespołu Obsługi Szkół w Nowej Słupi,  
5. Pani Maria Kargol – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowej Słupi, 
6. Pan Andrzej Romański – Kierownik Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej         

w Rudkach,  
7. Pan Andrzej Nowak – redaktor gazety „Echo Dnia”.  
 

Ad. pkt. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sylwester Kozłowski otworzył obrady, przywitał radnych 
oraz wszystkich uczestników sesji. 
Na  podstawie  § 37  Statutu  Gminy  Nowa  Słupia  i  listy  obecności  radnych  stwierdził  
quorum i oznajmił, Ŝe obrady są prawomocne. 
Następnie złoŜył wniosek formalny o wprowadzenie do pkt. 5 porządku obrad dwóch uchwał      
o następujących treściach: 
- „w sprawie prowadzenia Alternatywnego Ogniska Przedszkolnego w miejscowości 
Pokrzywianka”  
-  „ w sprawie zmiany uchwały Nr II/14/10 Rady Gminy w Nowej Słupi z dnia 5 marca 2010 
roku w sprawie zaciągnięcia kredytu”. 
PowyŜszy wniosek formalny poddał pod głosowanie 
Głosowanie: 
za – 15 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. wniosek formalny został przyjęty.  
Uwag czy teŜ innych wniosków do powyŜszego porządku obrad nie zgłoszono. 
W związku z tym odczytał następujący porządek obrad /po zmianach/:  
 

Porządek obrad:  
 

1.  Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2.  Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3.  Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
4.  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
5.  Podjęcie uchwał:  

- w sprawie zamiaru utworzenia z dniem 1 września 2011r. Zespołu Szkół w Nowej Słupi, 
- w sprawie zamiaru utworzenia z dniem 1 września 2011r. Zespołu Szkół w Rudkach, 
- zmieniająca uchwałę Nr I/6/10 z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie Nowa Słupia 
na 2010 rok oraz uchwałę Nr VIII/58/10 z dnia 29 września 2010r. zmieniająca uchwałę  
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Nr I/6/10 z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki           
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2010 rok,  
- w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok,  
- w sprawie ustalenia wykazu wydatków budŜetu gminy, które w 2010 roku nie wygasają               

z upływem roku budŜetowego, 
- w sprawie ustalenia odpłatności za 1 godzinę usług opiekuńczych świadczonych przez 
Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowej Słupi, 
- w sprawie zamiany nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Nowa 
Słupia, 
- w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej na własność Gminy Nowa Słupia, 
- w sprawie uchylenia uchwały Nr III/23/08 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 27.06.2008r. 
w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych, 

6.  Interpelacje i zapytania radnych. 
7.  Wolne wnioski i informacje. 
8.  Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał ww. porządek obrad pod głosowanie: 
Głosowanie: 
za – 15  
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0   
W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. pkt. 2 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sylwester Kozłowski zadał pytanie czy są uwagi, co do 
treści protokołu z obrad poprzedniej sesji. Uwag takich nie zgłoszono. Poinformował takŜe, iŜ 
nie wpłynęła do niego Ŝadna poprawka, co do treści tego protokołu, wobec czego poprosił                      
o formalne przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w dniu                      
6 grudnia 2010 roku. 
Głosowanie: 
za – 15 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0   
W wyniku głosowania protokół Nr II/2010 z II sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w dniu 
06.12.2010r. został przyjęty jednogłośnie.   

Ad. pkt. 3 Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
 

Sprawozdania za okres pomiędzy sesjami, tj. od 6 grudnia do 31 grudnia br. dokonał Wójt 
Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka. W tym czasie: 
- zorganizowane zostało wspólnie z Panią Wioletą Purską głośne czytanie nocą, które nadal 
cieszy się ogromnym powodzeniem, 
- uczestniczył na mszy świętej na Świętym KrzyŜu odprawionej w intencji samorządów                     
z terenu województwa świętokrzyskiego, 
- odbyły się gminno-powiatowe turnieje koszykówki dziewcząt i chłopców zorganizowane               
w Gimnazjum w Rudkach, 
- zorganizowaliśmy wojewódzki turniej piłki noŜnej halowej, który odbył się w hali sportowej 
w Waśniowie. Pomysłodawcą tego turnieju, który takŜe pozyskał środki finansowe na ten cel 
był pan Rafał Gajewski – współpracownik Gminnego Klubu Sportowego Piłki NoŜnej                   
w Rudkach, 
- uczestniczył w nagraniu telewizyjnym TVP 2 z klasztoru na Świętym KrzyŜu kolęd                       
w wykonaniu polskich artystów. Program wyemitowany został w pierwszy dzień świąt BoŜego 
Narodzenia, 
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- brał udział w przedstawieniu jasełkowym w Przedszkolu w Rudkach oraz w Przedszkolu              
w Nowej Słupi, 
- brał udział w przedstawieniu kolędniczym wystawionym przez uczniów Gimnazjum w Nowej 
Słupi, 
- zostało złoŜone końcowe sprawozdanie rozliczeniowe z przebudowy dróg gminnych                     
w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Gminnych – niestety bez rozliczenia 
dwóch dróg, tj: droga Mirocice – Kępa  (S.P. w Mirocicach do Kępy) i drogi w Nowej Słupi od 
ul. Kieleckiej do cmentarza. Przetarg na wykonanie tych dróg - na nasze nieszczęście - wygrała 
firma CEZET, która po raz kolejny się nie sprawdziła. W związku z tym, moŜe tak się stać, iŜ 
nie uzyskamy 50% dofinansowania na te dwie drogi w łącznej kwocie ponad 200.000 zł. Odbył 
wstępną rozmowę w właścicielem firmy, informując go, Ŝe nasza gmina tej kwoty mu nie 
podaruje i będzie w ostateczności występować na drogę sądową. W odpowiedzi wójt uzyskał 
odpowiedź, iŜ jeśli tak się stanie, to jego firma ukończy te dwie drogi na wiosnę przyszłego 
roku nie Ŝądając tych, utraconych przez jego winę, środków finansowych,   
- brał udział w posiedzeniu Sądu rozpatrującego protest wyborczy wniesiony przez pana 
Zenobiusza Nowińskiego i panią Danutę Moskal przeciwko wyborowi niektórych radnych do 
Rady Gminy. W tym miejscu dodał, Ŝe do sądu wpłynęły jeszcze dwa inne protesty,                    
a mianowicie: dotyczące protestu wyboru wójta oraz wyboru pani Danuty śebrowskiej do 
Rady Powiatu. W sprawie przeciwko pani śebrowskiej sąd juŜ wydał wyrok - w całości oddalił 
protest, natomiast pozostałe protesty będą rozstrzygane jeszcze w styczniu przyszłego roku. 
Poza tym, nadzorował przygotowanie materiałów przewidzianych na dzisiejszą sesję.  
 

Ad. pkt. 4 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
 

Sprawozdania dokonał Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski. Poinformował, 
Ŝe od ostatniej sesji wraz z wiceprzewodniczącymi pełnili w urzędzie gminy dyŜury w kaŜdą 
środę od godz. 9.00 do 11.00.  
Poza tym: 
- brał udział w spotkaniu opłatkowym w Szkole Podstawowej w Mirocicach, 
- uczestniczył w spotkaniu wigilijnym w urzędzie gminy zorganizowanym przez wójta                     
i pracowników, 
- brał udział w jasełkach organizowanych w Gminnym Ośrodku Kultury przez Sołtysa Rudek  
pana Michała Warchalewskiego. W tym miejscu wyraził swój podziw dla wystawiających 
przedstawienie słowami: ”…to nie były jasełka, to nie był zwykły występ dzieci - to było 
przedstawienie teatralne…”, 
 - brał udział w przygotowaniach do dzisiejszej sesji. 
Na zakończenie swojego wystąpienia poinformował, od kogo wpłynęły na jego ręce Ŝyczenia 
świąteczne oraz złoŜył za nie podziękowania.     
 

Ad. pkt. 5 Podjęcie uchwał: 
 

- w sprawie zamiaru utworzenia z dniem 1 września 2011r. Zespołu Szkół w Nowej Słupi 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, Ŝe na posiedzeniu wspólnym komisji Rady 
Gminy wszystkie projekty uchwał były pozytywnie zaopiniowane. 
Następnie zadał pytanie, czy są uwagi bądź zapytania co do treści przedmiotowej uchwały. 
Pytań czy teŜ uwag nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał treść uchwały                          
Nr III/8/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 2010r. w sprawie zamiaru utworzenia 
z dniem 1 września 2011r. Zespołu Szkół w Nowej Słupi. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       
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p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 
Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             
p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr III/8/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 2010r.  
została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie zamiaru utworzenia z dniem 1 września 2011r. Zespołu Szkół w Rudkach 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszej uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał treść uchwały                          
Nr III/9/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 2010r. w sprawie zamiaru utworzenia 
z dniem 1 września 2011r. Zespołu Szkół w Rudkach. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       
p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 
Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             
p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr III/9/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 2010r.  
została podjęta jednogłośnie. 

 

W tym miejscu głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski. 
Wypowiedź ta zacytowana jest na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy. 
„Szanowni Państwo! Zanim przejdziemy do kolejnej uchwały, chciałem tylko powiedzieć, Ŝe 
uchwały podjęte w tej chwili przez nas, dotyczące Szkoły Podstawowej w Rudkach i w Nowej 
Słupi – są to uchwały intencyjne, które otwierają – Ŝe tak powiem – drogę do zmiany tych 
szkół w Zespół. Natomiast dyskusja na komisjach na tyle była wyczerpująca, iŜ wszyscy radni 
głosowali za wprowadzeniem tych zmian, poniewaŜ spowoduje to – wprowadzi dodatkowe 
oszczędności gminie, dzięki czemu będziemy mogli realizować w następnym roku 
zaplanowane inwestycje, które będą ustalane, min. np. remonty szkół czy teŜ inne rzeczy. 
Zaoszczędzone pieniądze będziemy mogli przeznaczyć w odpowiedni sposób. Bardzo 
dziękuję” . 
 

- w sprawie prowadzenia Alternatywnego Ogniska Przedszkolnego w miejscowości 

Pokrzywianka 
 

Wprowadzenia do niniejszej uchwały dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Sylwester 
Kozłowski. 
Pytań czy teŜ uwag nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał treść uchwały                          
Nr III/10/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 2010r. w sprawie prowadzenia 
Alternatywnego Ogniska Przedszkolnego w miejscowości Pokrzywianka. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       
p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 
Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             
p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                
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przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr III/10/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 
2010r.  została podjęta jednogłośnie. 

 

- zmieniająca uchwałę Nr I/6/10 z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie Nowa 

Słupia na 2010 rok oraz uchwałę Nr VIII/58/10 z dnia 29 września 2010r. zmieniająca 

uchwałę Nr I/6/10 z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2010 rok  
 

Wprowadzenia do niniejszej uchwały dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Sylwester 
Kozłowski. 
Pytań czy teŜ uwag nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał treść uchwały                          
Nr III/11/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 2010r. zmieniającej uchwałę Nr 
I/6/10 z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                      
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie Nowa Słupia na 2010 rok oraz uchwałę 
Nr VIII/58/10 z dnia 29 września 2010r. zmieniająca uchwałę Nr I/6/10 z dnia 29 stycznia 
2010r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2010 rok.  

 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       
p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 
Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             
p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr III/11/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 
2010r.  została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok 
 

Wprowadzenia do niniejszej uchwały dokonała Skarbnik Gminy Pani Marzanna Jop. 
Pytań czy teŜ uwag nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał treść uchwały                          
Nr III/12/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 2010r. w sprawie zmian w budŜecie 
gminy na 2010 rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       
p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 
Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             
p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr III/12/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 
2010r.  została podjęta jednogłośnie. 
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- w sprawie ustalenia wykazu wydatków budŜetu gminy, które w 2010 roku nie wygasają              

z upływem roku budŜetowego 
 

Wprowadzenia do niniejszej uchwały dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Sylwester 
Kozłowski. 
Pytań czy teŜ uwag nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał treść uchwały                        
Nr III/13/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 2010r. w sprawie ustalenia wykazu 
wydatków budŜetu gminy, które w 2010 roku nie wygasają z upływem roku budŜetowego. 

 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       
p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 
Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             
p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr III/13/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 
2010r.  została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie zmiany Uchwały II/14/10 Rady Gminy w Nowej Słupi z dnia 5 marca 2010 

roku w sprawie zaciągnięcia kredytu 
 

Wprowadzenia do niniejszej uchwały dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Sylwester 
Kozłowski. 
Pytań czy teŜ uwag nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał treść uchwały                          
Nr III/14/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 2010r. w sprawie zmiany uchwały 
II/14/10 Rady Gminy w Nowej Słupi z dnia 5 marca 2010 roku w sprawie zaciągnięcia 
kredytu. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       
p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 
Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             
p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr III/14/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 
2010r.  została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie ustalenia odpłatności za 1 godzinę usług opiekuńczych świadczonych przez 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowej Słupi 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszej uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał treść uchwały                          
Nr III/15/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 2010r. w sprawie ustalenia 
odpłatności za 1 godzinę usług opiekuńczych świadczonych przez Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Nowej Słupi. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
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Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       
p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 
Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             
p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr III/15/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 
2010r.  została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie zamiany nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Nowa 

Słupia 
 

Wprowadzenia do niniejszej uchwały dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Sylwester 
Kozłowski. 
Pytań czy teŜ uwag nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał treść uchwały                          
Nr III/16/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 2010r. w sprawie zamiany 
nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Nowa Słupia. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       
p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot,  p. Sylwester Kozłowski, p. Halina 
Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman, p. Przemysław 
Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 1 radna: p. Urszula Kozłowska   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr III/16/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 
2010r.  została podjęta przy jednym głosie wstrzymującym się. 

 

- w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej na własność Gminy Nowa Słupia 
 

Wprowadzenia do niniejszej uchwały dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Sylwester 
Kozłowski. 
Pytań czy teŜ uwag nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał treść uchwały                         
Nr III/17/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 2010r. w sprawie nabycia 
nieruchomości gruntowej na własność Gminy Nowa Słupia. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       
p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 
Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             
p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr III/17/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 
2010r.  została podjęta jednogłośnie. 
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- w sprawie uchylenia uchwały Nr III/23/08 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 

27.06.2008r. w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych 
 

Wprowadzenia do niniejszej uchwały dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Sylwester 
Kozłowski. 
Pytań czy teŜ uwag nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał treść uchwały                          
Nr III/18/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 2010r. w sprawie uchylenia uchwały 
Nr III/23/08 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 27.06.2008r. w sprawie określenia wysokości i 
zasad wypłacania diet dla radnych. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       
p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 
Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             
p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr III/18/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 grudnia 
2010r.  została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. pkt. 6 Interpelacje i zapytania radnych 
 

Radny Pan Robert Kleofas zadał pytanie, czy w związku z zapowiadanymi cięciami                      
w przyszłorocznym budŜecie państwa, a co za tym idzie i w budŜecie naszego województwa na 
budowę dróg, nie dojdzie do przesunięcia terminu realizacji przebudowy drogi wojewódzkiej 
na odcinku Nowa Słupia – Bodzentyn. 
Radna Pani Ewa Pastuszyńska zgłosiła fakt, iŜ od dwóch dni światło uliczne w godzinach 
rannych jest wyłączane bardzo wcześnie, tj. o godz. 6.00. Zwróciła się z prośbą                                 
o spowodowanie późniejszego wyłączania się lamp oświetlenia ulicznego w godzinach 
rannych. 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sylwester Kozłowski zadał następujące pytania: 
- czy moŜna spowodować, aby Zarząd Dróg Wojewódzkich wykonał czynności powodujące 
poprawę stanu nawierzchni drogi w Jeziorku (ulicą płynie woda, tworzy się gruba 
nawierzchnia lodu) Taki stan powoduje zagroŜenie w ruchu drogowym – miała tu juŜ miejsce 
jedna stłuczka tira z autobusem, 
- czy firma, przez którą moŜemy stracić dofinansowanie na budowę dwóch dróg – w 
Mirocicach i w Nowej Słupi, złoŜyła na piśnie zobowiązanie, Ŝe ukończy ich budowę za 
własne pieniądze w przypadku, kiedy nie otrzymamy tego dofinansowania oraz czy za 
pozostałe drogi, które wykonała ma juŜ zapłacone. 
Wójt Gminy pan Wiesław Gałka wyjaśnił, Ŝe: 
- rzeczywiście zapowiadane cięcia w budŜecie państwa w środkach finansowych  
przeznaczonych na budowę dróg krajowych budzą nasze obawy, czy nie rykoszetem takŜe 
dotkną dróg wojewódzkich, powiatowych i zarazem gminnych. Pan Wójt w tym miejscu 
przypomniał, Ŝe składaliśmy po raz kolejny wniosek o dofinansowanie z budŜetu państwa 
budowy dróg gminnych. Na dzień dzisiejszy nie ma Ŝadnych decyzji i w województwie i u nas. 
Nie jest jeszcze uchwalony budŜet województwa, dlatego trudno odpowiedzieć co będzie z tą 
drogą do Bodzentyna. Gmina nadal monitoruję tę sprawę.  
- w sprawie oświetlenia ulicznego – nadal tu mamy kłopoty. Jeszcze nie zapłaciliśmy za 
przeprowadzoną modernizację i za synchronizowanie całego ulicznego światła we wszystkich 
miejscowościach (brakuje nam jeszcze sterowników). Poprawa stanu rzeczy nastąpi po ich 
zamontowaniu, 
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- co do lodu powstałego z wody napływającej z pól na drogę przed Jeziorkiem w stronę 
Mirocic – to jest ten problem, Ŝe w miejscu o którym mówimy, jest bardzo zniszczona 
nawierzchnia i brak jest odwodnienia. Dopóki ta droga nie będzie zrobiona, to nie za wiele da 
się teraz zrobić. Nawet ciągłe poprawy poprzez posypywanie solą czy skuwanie nie pomagają 
na dłuŜszą metę. My te interwencje zgłaszamy i są chwilowe poprawy, 
- co do drogi w Mirocicach i Nowej Słupi to absolutnie nie zapłaciliśmy Ŝadnych pieniędzy, 
nawet za te drogi juŜ ukończone. Mamy na razie ustną deklarację ze strony właściciela firmy 
CEZET, Ŝe na wiosnę przyszłego roku będzie chciał ukończyć budowę tych dwóch dróg i jeśli 
gmina nie uzyska dofinansowania, to nie będzie oczekiwać tych kwot naleŜnych                              
z dofinansowania.       
 

Ad. pkt. 7 Wolne wnioski i informacje 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sylwester Kozłowski podał informację, kto objął funkcję 
przewodniczącego poszczególnych komisji rady gminy. Następnie zapoznał radnych z pismem 
Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego – Biuro Komunikacji Społecznej z 
dnia 27.12.2010r. w sprawie moŜliwości zgłaszania kandydatów do nagrody „Świętokrzyska 
Viktoria” w kategorii Samorządność i Osobowość. 
Zachęcił do zgłaszania takich kandydatur. 
Sołtys sołectwa Cząstków Pani Krystyna Sielicka zadała pytanie, czy będą podwyŜki                       
w opłatach na śmieci, jaka firma będzie je odbierać oraz dodała, Ŝe mieszkańcy jej sołectwa 
narzekają na brak pojemników na odpady. 
Radny Pan Jan Czaja zwrócił się z prośbą o usunięcie piorunochronu znajdującego się na 
posesji Pana Basy ze względu na jego opłakany stan (liczy ok. 50 lat) i niebezpieczeństwu 
jakim zagraŜa podczas burzy. 
Radna Pani Anna Janus podniosła problem braku schronienia dzieci oczekujących na autobus 
szkolny w miejscowości Trzcianka z powodu tymczasowego rozebrania wiat przystankowych 
w związku z remontem drogi wojewódzkiej. Zadała pytanie, czy nie moŜna coś z tym zrobić. 
Sołtys sołectwa Rudki Pan Michał Warchalewski podkreślił zasadność wykonanego remontu 
budynku Domu Kultury w Rudkach, co daje moŜliwość dalszego jego funkcjonowania                       
i organizowania róŜnych imprez, takich jak np. jasełka, o których wspomniał Przewodniczący 
Rady Gminy.  
Ponadto: 
- prosił o wykonanie elewacji zewnętrznej budynku Domu Kultury w Rudkach, 
- podkreślił, Ŝe firma CEZET fatalnie wykonała asfalt i chodniki w Rudkach (zapadają się)               
i nie powinna funkcjonować na rynku, 
- prosił o wykonanie dalszego remontu budynku Ośrodka Zdrowia w Rudkach, 
- poinformował, Ŝe przekazał dwa zestawy komputerowe dla Przedszkola w Rudkach                       
i w związku z tym prosił o załoŜenie tam Internetu. 
Na zakończenie złoŜył od siebie i słuŜby zdrowia Ŝyczenia noworoczne. 
Radny Pan Józef Świetlik podkreśli, Ŝe nareszcie panuje na sesjach spokój i Ŝyczył dalszej 
takiej współpracy. 
Wójt Gminy Pan Wiesław Jerzy Gałka wyjaśnił, Ŝe: 
- co do odpłatności za odpady stałe – to faktycznie jest zapowiedź, Ŝe zwiększają się 
odpłatności za składowanie odpadów stałych na wysypiskach. W związku z tym moŜemy się 
spodziewać, Ŝe odbiorcy naszych odpadów o podobny procent będą chcieli podwyŜszyć 
dotychczasowe usługi. Na dzień dzisiejszy takiego wniosku nie ma. 
- co do piorunochronu – to jeśli radni zobowiąŜą go, poprzez zapis w protokole do usunięcia 
tego piorunochronu, to poprzez OSP Mirocice takie czynności wykona.  
-  co do wiat przystankowych w Trzciance – to pomimo naszego i PKS sprzeciwu, jest 
zapowiedź Ŝe ta droga zostanie na czas przebudowy zamknięta. Zadaszenia przystankowe 
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wykonawca stawia dopiero na zakończenie całej inwestycji, 
- co do Domu Kultury – to on musi istnieć w gminie. Mamy niezagospodarowane jedno 
pomieszczenie po dawnej kawiarni. Jeśli do połowy przyszłego roku nie będzie chętnych pod 
wynajem, to zdecydujemy się na kaŜde inne rozwiązanie po to, aby nie było pustostanu, 
- co do firmy CEZET,  to niestety reguły wyłaniania wykonawców są takie, Ŝe nam nie wolno 
nawet w trakcie procedury przetargowej pozyskiwać informacji czy dana firma jest solidna, czy 
teŜ nie. Nasza gmina nie dawała tej firmie Ŝadnych referencji, tym bardziej pozytywnych. 
Odebrać inwestycje musimy po to, aby nie tracić dofinansowania a usterki musimy niwelować 
w późniejszym terminie. 
Następnie złoŜył Ŝyczenia noworoczne, Ŝyczenia dobrej współpracy i rozwiązywania 
problemów w sposób optymalny. 
 

Przewodniczący Rady Gminy na prośbę Wójta prosił o dokonanie zapisu w protokole, iŜ  
radni jednogłośnie zobowiązują Wójta Gminy do usunięcia z terenu posesji Pana Basy 
piorunochronu stwarzającego swym stanem niebezpieczeństwo dla okolicznych mieszkańców. 
 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Gminy z okazji własnych imienin otrzymał od radnych, 
Wójta oraz sołtysów kwiaty wraz z Ŝyczeniami szczęścia, zdrowia oraz sukcesów w Ŝyciu 
zawodowym i osobistym.    
 
Ad. pkt. 8 Zamknięcie obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski podziękował obecnym na sali obrad za 
uczestnictwo w sesji i ze względu na wyczerpanie porządku obrad o godz. 12.05 zamknął sesję.  
 
 
Protokołowała:                                                                                           Podpisał: 
Urszula Kozłowska       mgr Sylwester Kozłowski  
Inspektor UG                Przewodniczący Rady Gminy 
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